
HVS

Bestyrelsesmøde d. 22. sep. kl. 17.30-20.30

Præsentationsrunde
Der er flere nye medlemmer, så alle gav en kort præsentation.

Til stede er:
Tina Sparre
Anders
Rasmus
Linda
Anette
Christina
Mathilde
Ulla
Dorte
Tobias
Steen
Nadia

Agnes og Armin fra Elevrådet

1. Valg af referent og ordstyrer
Tina er ordstyrer
Anette tager referat

2. Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendes

3. Godkendelse af referat
Referat godkendes uden kommentarer.

4. Elevrådets meddelelser
Elevrådets meddelelser er udsendt som bilag. Hertil kan det tilføjes:
Elevrådet foreslår en fest for hver årgang. Tobias og skolen støtter op om dette.
Digitale vaner vil blive diskuteret i alle klasser, og vendt igen på næste elevrådsmøde.

5. Behandling:
a. Ny arbejdsform for SB. Hvad vil vi med SB på HVS? Alle medlemmer af bestyrelsen noterer

deres mærkesager, som baggrund for, hvorfor de gik ind i bestyrelsesarbejdet på HVS.

God diskussion af, hvordan bestyrelsen arbejder. Bred opbakning til at tænke i nye veje. Stemning
for at tænke i ad hoc udvalg, og melde sig hertil. Skolebestyrelsens arbejde skal være forankret i
det, som skolen også har behov for, at skolebestyrelsen arbejder med.
Tina samler op på input og giver en sammenfatning på næste bestyrelsesmøde.

Beslutning: Det besluttes, at vi fremadrettet kører med nyt årshjul, dog ses tilbage på sidste års
årshjul. Tina synkroniserer årshjulene og giver en opsamling til næste møde, hvor vi træffer endelig
beslutning om det gældende årshjul.

Økonomiudvalget består. Linda indtræder i udvalget (erstatter Bjørn).



b. KFR – i arbejdsgrupper - en workshop

Skolens ledelse og lærere har drøftet principperne for KFR, herunder hvordan rollen anvendes i
hverdagen. Skolebestyrelsen drøftede tilbagemeldingen fra drøftelserne. Skolebestyrelsen vil
gerne udvikle KFR-rollen og revidere principperne, så rollen bedst muligt støtter den enkelte
klasse og samarbejdet på tværs.

Beslutning: Ad hoc KFR udvalg bestående af Anders, Mathilde og Christina. De udarbejder et
skriv fra skolebestyrelsen, som sendes til skolen og behandles af TRIO-udvalg, og herefter på
næste bestyrelsesmøde.

6. Meddelelser:

a. Formand
Ingen meddelelser.

b. Skoleledelse
Førstehjælpskursus bliver obligatorisk for alle lærere.

Valgfag og linjer lægges sammen på 9. årgang. 9. årgang skal tilbydes valgfag. Indhold er op til
skolen.

Efter 8. kl. går eleverne til eksamen i deres valgfag. Derfor er det oplagt at udbyde nye valgfag i 9.
kl.

Skal igangsættes ved skoleåret 22/23. Tanker fra skolens ledelse vil blive præsenteret for
bestyrelsen.

Brandsagen har krævet kolossal tid. Mange holdninger til, hvordan sagen skulle afsluttes.
Der har været en konsekvens for de elever, der har været indblandet, og sagen er nu lukket.

Skolebestyrelsen kom med et par bemærkninger til evalueringen af camps. Evalueringen af
Camps bør også omfatte, at der bør planlagte aktiviteter, der kan gennemføres, selv om det
regner, og eleverne evt. skal være indendørs. Samtidig må evalueringen også meget gerne
forholde sig til, om den ligger lidt for tidligt.

Tre opsigelser fra lærere i det nye skoleår. Skolen er i fuld gang med rekruttering, og gør alt for at
dække den måned, hvor fra lærere stopper til nye starter. Der er reelle løsninger i støbeskeen.

Bestyrelsen kan hjælpe skoleledelsen med, hvordan der kommunikeres, så der skabes en fælles
tillid til skolens ledelse og skolens måde at håndtere diverse sager.

Bestyrelsen og KFR kan bakke op ved at have viden om skolens tiltag.

Tobias har været i dialog med de tre basisskoler. Tobias deltager på samtlige 5. og 6. klasses
forældremøder.
Møderne evalueres i løbet af året.

c. Medarbejderrepræsentanter
Efterslæb i tysk og fransk blandt eleverne pga. corona. Samtlige elever skal testes for at kende
omfanget.



Generelt set er der et efterslæb blandt 7. kl., men det kan indhentes.

Samtlige 7. klasser er blevet testet i dansk og matematik. Testresultaterne tages med til dialog i
basisskolerne. Der er udfordringer bl.a. på læsning.

Tobias deler viden om resultatet af test næste gang.

d. Øvrige medlemmer
Intet at bemærke.

7. Eventuelt
På et kommende bestyrelsesmøde skal der være plads til at drøfte principperne for
klassedannelse på HVS.

Kan HVS bruges som ungdomsskole og/eller musikskolen, spørger Anders.
Skolen er meget interesseret i at bygningen anvendes positivt af eksterne og dygtige kræfter.

8. Oplæsning af beslutninger til referat og aktioner

9. Sager til efterretning
Intet at bemærke


